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    Tadeusz Krzakowski

Szanowny Panie Prezydencie 

Czy  Legnica  złożyła  wnioski  na  poprawę  stanu  legnickich  szkół  z  środków  rządowych

przeznaczonych na infrastrukturę edukacyjną? Jeśli  tak, ile wniosków zostało złożonych, na jaką

kwotę i na jakie projekty?
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